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Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2016-07-09 

 
Normal agenda på detta möte. Fyra styrelsemedlemmar var frånvarande, Styrelsen var 
beslutsmässig. 
 
Rapport från ordföranden: 
Vattenfall har skickat ut markupplåtelse avtal för starkströmsanläggning  
Kommunen har skickat över bygglovsansökan för medlem som bygger närmare tomtgräns 
än 6 m. Tillbyggnaden kommer ca 5,5 m från gräns som är en mindre avvikelse och kan 
accepteras. 
 
Kassören: 
Medlemsavgifter has skickats ut till våra medlemmar. 
 
Skogen: 
Föreningen får bidrag för röjning söder om Kapellskärsvägen för att återskapa det gamla 
jordbrukslandskapet med gamla betesmarker. Skogssällskapet hjälper oss med att ansöka 
om bidraget hos Länsstyrelsen. 
 
Grönområden: 
Dikningsplan för året ska tas fram. 
Granskning av över vad som behöver åtgärdas på Ladan ska också tas fram.  
Offerter har tagits in fr grävning och trädfällning kring Tillsmaren. 
  
Vägar: 
Väg gupp har lagts ut vid klubbhuset. Nya väg gupp beställda och kommer att sättas upp 
under andra halvan av juli. 
Dikena har klippts. 
 
Vatten och avlopp: 
Ett tekniskt problem i norra vattenverket före midsommar gjorde att kortare leveransavbrott 
på några timmar. Pumpar ha bytts.  
Bertil har avverkat kring ena brunnen vid Norra vattenverket för att hindra att vegetationen 
tar vatten från inströmningsområdet. 
 
Hamnar: 
Hamninloppet ska inom kort åtgärdas genom att stenar lyfts bort. Detta enligt 
överenskommelse med fastighetsägaren. 
 
Centrum: 
Ombyggnad av poolområdet med nytt staket mot fotbollsplan och ersättning a plattor med d 
plastplank mm pågår. 
Miljö och hälsa har varit på inspektion. De hade inget att anmärka.  


